
Zápis ze schůze  Okresní myslivecké rady  při  OMS  Jablonec nad Nisou
ze dne  14.6.2023
                                                        
Program schůze :  zahájení
                              Kontrola zápisu
                              Došlá a odeslaná pošta 
                              organizační záležitosti ( peněžní deník, … )
                              příprava Zlaté srnčí trofeje
                              příprava Ostrostřelce a Ostrostřelce mladých
                              opravný termín k náhradnímu termínu zkoušek adeptů
                              vyhodnocení pořádaných akcí
                              různé ( adepti, dětský kroužek ,  … )
                              závěr
Slavnostní úvod mělo zahájení schůze, kdy př. Žákovi byla předána pamětní medaile ke
100. výročí založení ČMMJ. Jaroslav Žák nemohl být přítomen ze zdravotních důvodů 
předání medailí, které bylo součástí Okresního sněmu.
 
1.  Po tomto aktu předseda př. Václav Langr přivítal členy a hosty schůze MR OMS Jbc..
     
2.  Rada  OMS Jbc vzala na vědomí obsah zápisu z minulé  schůze. 
 
3.   seznam a rozbor došlé pošty :
      a)  od pí. Jelínkové – přihláška na svod loveckých psů
      b)  od pí. Sklenářové – přihláška na ZV
      c)  od pí. Techlové – přihláška na svod loveckých psů
      d)  od pí Dvořákové ( ČMKJ ) – potvrzení delegace př. Adama jako rozhodčího exteriéru 
           na jarní svod psů loveckých plemen na den 13.5.2023 ve Velkých Hamrech. 
      e)  od pí. Karlíkové (ČMMJ ) – usnesení z jednání SZ  ze dne 29.4.2023
      f)  od pí. Zborníkové (ČMKJ ) – informace o uzávěrce přihlášek pro čekatele na 
           rozhodčího z výkonu loveckých psů
     g)  od př. Langra – informace o schůzce KMR na 12.6.2023 chalupa Javorník
     h)  od pí. Fajtové – přihláška na ZVVZ dne 25.6.2023 u MS Český Ráj Malá Skála
     i)   od OMS Děčín – žádost o pořádání BZ dne 24.6.2023 na území MS Dolina
                                                           operativně odsouhlaseno
     j)  od p. Farského – přihláška na ZVVZ u MS Český Ráj Malá Skála
     k) od MúTanvald – rozhodnutí o ustanovení př. Žáka do funkce MH pro honitbu
          Velké Hamry
     l)  od NZM Ohrada – pozvánka na národní myslivecké slavnosti dne 24.6.2023 
     m)  od pí. Zborníkové  (ČMKJ ) – informace o nahlášení zkoušek , které nebudou probíhat
           ( kynologie, zkoušky adeptů a MH ) ve lhůtě 15 dní před konáním akce, zahrnující 
            poslední aktuální změny. Hlášení je pro potřeby MZe.
     n)  od Oú Albrechtice – informace o neposkytnutí požadované dotační podpory

Seznam odeslané pošty
- Od př. Langra  – dopis pro ČMMJ o vydání opisu vysvědčení o zkoušce z myslivosti
- Od  př. Langra – přeposlaná informace o poskytnutých cenách pro děti  na oslavy  

100.výročí založení ČMMJ
- Od př. Langra – informace o školení na prohližitele zvěřiny – termín září 2023
- Od OMS Jbc – odpověď OMS Děčín o pořádání BZ na území MS Dolina Rychnov
- Od MúTanvald – darovací smlouva o peněžitém daru pro OMS Jbc 



 
4.  organizační záležitosti :
          předseda OMS informoval přítomné o jednotlivých pasivech a aktivech na účtu OMS  
          za období –  květen 2023
          Vše je řádně zaúčtováno a jednotlivé položky je možné zkontrolovat v účetní knize
          při úředních hodinách OMS Jbc.

5.  př. Pekelská informovala přítomné o zrušení akce Zlaté srnčí trofeje z časových důvodů 

6.  př. Pekelská informovala přítomné o konání akce Ostrostřelce mladých dne 17.6.2023 
     Sraz všech v 9.00 hod – vše je pro zdárný průběh akce připraveno. Jen aby vyšlo počasí. 

7.  Předseda př. Langr informoval přítomné, že vzhledem k úspěšnému složení zkoušek  
     adeptů v řádném termínu, nebylo zapotřebí organizovat opravný termín ani náhradní a  
     nakonec ani opravný termín k náhradnímu termínu zkoušek uchazečů o první lovecký  
     lístek. 

8.  Mgr. Čaněk ve svém příspěvku zhodnotil den 13.5.2023

     a)  jarní svod psů loveckých plemen – účast 12 psů se svými majiteli. Akce dobře zajištěna
          př. Karáskem a všemi kladně posuzován její průběh.
     b)  mysliveckého dne se aktivně účastnilo 69 dětí. I přes včasné „ volání „ o pomoc  a 
          oslovení všech adeptů nového kurzu, přišli pomoci tři lidé. I to něco nasvědčuje o 
          vztahu jedince – adepta – k myslivosti. 
     c)   co se týká okresní přehlídky trofejí místopředseda př. Čaněk podotkl, že nejen klesající
           úroveň preparací, ale i klesající návštěvnost je nově se projevující trend. Nehledě na 
          „fakt“ ,že některá MS se ani neobtěžují trofeje předložit k hodnocení.
     d)  předání medailí k 100. výročí založení ČMMJ bylo důstojným slavnostním 
          okamžikem pro odměňované i pro zástupce OMS Jbc, kteří pamětní medaile vč. 
          pamětního odznaku předávali. Medaile i odznak vzešly z dílny př. Provazníka, který se 
          předání účastnil a slavnostní atmosféru umocnil svým mluveným slovem.
      e)  Okresní sněm svým hladkým průběhem celý den zakončil. I když z trpkou tečkou 
           neúčasti zástupců ČMMJ či KVS.

9)   př. Pekelská informovala o pokračujícím programu schůzek dětského kroužku, jichž se 
       nyní účastní  9 dětí. Předseda př. Langr připomněl, že je pergola na chatě hotová. Mladí 
       přátelé myslivosti tak nyní mohou chatu využívat v maximální míře. 

       Př. Eymanová informovala přítomné členy rady o pokračujícím schůzkách k oslavám
       100. výročí založení ČMMJ. Panel pro prezentaci práce OMS Jbc – konkrétní podoba 
       bude dopřesněna.
       Byly osloveny jednotlivé MS o materální , finanční i fyzické pomoci při realizaci této 
       akce.
       Pro OMS Jbc jsou k dispozici dvě stanoviště – jelení zvěř a myslivecká mluva
                                                                                  Stánek preparací
       Na stanoviště preparací zapůjčí stánek 3x3 m př. Salaba i s ukázkami preparací. 
       Sám se nemůže zúčastnit, ale poptá se spolupracovníků.
       Př. Pekelská uvedla doplňující poznámku o nutnosti umístění těchto dvou stanovišť vedle
       sebe, pro případ nutné vzájemné zastupitelnosti.  



  Vývěska s informativním nástinem práce OMS Jbc, připomínka osobnosti př. Javůrka 
   v podání př. Romana Provazníka, historie a současnost Jizerských hor z hlediska myslivosti
  v prezentaci  př. Dostála.      

Předseda př. Langr pak ve svém příspěvku ze zasedání KMR informoval o připravované 
novele Zákona o myslivosti- honitby zatím o výměře min. 500 Ha, ale povolen lov srnčí i
v noci, příprava vydání povolenek k lovu pro vlastníky pozemků ( cca 20 Ha ) a pachtáře,
co dle osobního názoru již z etikou myslivosti nemá co do činění.
K rozšiřujícímu se výskytu AMP uvedl nadměrnou administrativu při hlášení nálezu, finanční
náročnost ( možný návrat finančních prostředků až po dvou letech od posledního nálezu ).
Dle zástupce KVS tato nemá reálného partnera z řad MZe, pro řešení tohoto problému.
KVS je ochotna zorganizovat schůzku pro MH a další zájemce, jak a co dělat v praxi při 
AMP.   

10. Závěr

Schůzi ukončil předseda OMS př. Langr a poděkoval za  účast.

Myslivosti zdar.                                                                                          zapsal : př. Dašek




